

福建省农业科学院茶叶研究所主办 Sponsored by Tea Research Institute, Fujian Academy of Agricultural Sciences 2021

第62卷 第1期 Vol.62 No.1

茶叶学报

第62卷 第1期

2021 年 3 月

(总第 249 期)

目 次

分光光度法测定茶叶中总黄酮含量 王丽丽,林清霞,宋振硕,陈 林 (1)	
绿茶面包中儿茶素总量检测方法研究 宋振硕,张 磊,王丽丽,林清霞,陈 林 (7)	
岩茶挂耳茶包的开发与评价	
植茶年限对珍稀"四球茶"茶园土壤团聚体分布特征及稳定性的影响	
卢 青, 刘鸿雁, 黄春艳, 杨谨铭, 甘正刚, 何 季 (16)	
施肥对茶园土壤质量及茶叶产量、品质的影响研究进展 耿赛攀,马立锋(22)	
泰山茶园害虫种类调查及主要害虫种群动态研究	
山地有机循环茶园体系优化构建与生产技术对策研究	
"青春扶贫, 走稳 2020" 主题茶艺创编解析 任 政,梁玉洁,刘 佳,黄双杰,郭桂义 (41)	

ACTA TEA SINICA

Vol. 62 No. 1

March 2021

CONTENTS

Spectrophotometric Determination of Total Flavonoids in Tea
Determination of Total Catechins in Green Tea Bread SONG Zhen-shuo, et al. (7)
Development of a Teabag Product for Rock Tea
Effects of Tea-planting Years on Soil Aggregate Distribution and Stability at Camellia tetracocca
Tea Plantations LU Qing, et al. (16)
On Soil Quality and Tea Yield/Quality Affected by Fertilizer Application
GENG Sai-pan, et al. (22)
Major Species and Population of Pests at Tea Plantations in Taishan
System Optimization and Technological Improvements for Sustainable Organic Tea Cultivation
on Hilly Lands LIU Peng-hu, et al. (35)
Background of Creating a Tea Ceremony Theme "Poverty Alleviation by the Young, Steady Progress
through 2020"